

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 058/23-24
學校資訊日暨體藝邀請賽

敬啟者：

本校將於十二月二日(星期六)舉行本學年之學校資訊日暨體藝邀請賽，讓同學、老師、家長及各界人士可進一步了解我們的發展及分享同學們之學習成果。有關詳情臚列如下：

(一)學校資訊日服務生綵排日

日期：	十二月一日(星期五)	
活動時間：	上午 8:10 至下午 1:00	全體學生上第一節至第五節課，然後午膳 (非服務生可於下午 1:00 後離校)
	下午 1:00 至下午 2:00	服務生參加「學校資訊日簡介會」
	下午 2:00 至下午 4:00	服務生進行綵排或預備工作

(二)學校資訊日暨體藝邀請賽

日期：	十二月二日(星期六)
時間：	上午 9:00 至下午 5:00
地點：	東華三院馬振玉紀念中學(元朗坳頭友善街 3 號)

請於十一月二十日(星期一)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與梁玉蘭副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二三年十一月十七日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 058/23-24
學校資訊日暨體藝邀請賽

班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述有關學校資訊日暨體藝邀請賽之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二三年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 058/23-24
School Information Day cum C.Y. Ma Sports Games Tournament

17th November 2023

Dear Parents

In order to build closer bonds with other schools and the community, and to share the achievements and pleasurable learning experiences of our students, our school has organised the **School Information Day cum C.Y. Ma Sports Games Tournament**. Details are as follows:

1) School Information Day Rehearsal

Date	:	1 st December 2023 (Friday)	
Time	:	8:00am to 1:00pm	All students attend the first five periods and have lunch (Students who are not helpers may leave the school after 1:00pm)
	:	1:00pm to 2:00pm	Briefing Session of School Information Day
	:	2:00pm to 4:00pm	Rehearsal

2) School Information Day cum C.Y. Ma Sports Games Tournament

Date	:	2 nd December 2023 (Saturday)	
Time	:	9:00am to 5:00pm	
Venue	:	TWGHs C.Y. Ma Memorial College (3 Yau Shin Street, Au Tau, Yuen Long)	

Please return the signed reply slip to the class teacher on 20th November 2023 (Monday). Please feel free to contact the class teacher or Miss Leung Yuk Lan on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.